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家長通告 2023-2024/211 

中文周活動：香港地景文學創作活動 

 

敬啟者： 

 

    為提升同學的語文素養，培養同學對語文學習的興趣，讓同學獲得全面而均衡的語文學

習經歷，本校特安排中四及中五級同學於中文周參與「香港地景文學創作活動」。 

 

活動詳情如下： 

活動日期： 4 月 30 日（二） 

活動內容： 下午 1 時 30 分至 2 時 30 分：作家講座 

下午 3 時 40 分至 5 時正：走訪大澳——地景文學創作 

 

「走訪大澳——地景文學創作」詳情如下： 

集合時間： 下午 2 時 30 分 

集合地點： 學校 

活動地點： 大澳 

解散時間： 約 6 時正 

解散地點： 學校 

領隊安排： 本校會依照教育局《戶外活動指引》派出老師隨隊照顧同學。 

備註： 是次活動為學校的學習活動，學生必須出席。如因病假或事假

缺席此活動，須出示醫生證明及家長信。 

因特別原因而申請不外出進行創作活動的學生，須於放學後至

6 時正留校進行相關學習活動。 

 

  敬請各家長督促及鼓勵學生珍惜學習機會。如有查詢，請致電 24611555 與盧璚芝主任聯

絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年三月二十七日 
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Parents Circular  

2023-2024/211 

Chinese Week Activity: Hong Kong Landscape Literature Creation  

Dear Parents/Guardians, 

 

To enhance students' language proficiency, cultivate their interest in language learning, and provide 

them with comprehensive and balanced language learning experiences, our school has specifically 

arranged for Form 4 and Form 5 students to participate in the "Hong Kong Landscape Literature 

Creation" during Chinese Week. 

 

Details of the activity are as follows: 

Activity date: 30 April (Tuesday) 

Activity content: 01:30 PM to 02:30 PM:Author Talk 

03:40 PM to 0500 PM: Travelling Tai O: Landscape Literature Creation 

 

Details of “Travelling Tai O: Landscape Literature Creation” are as follows: 

Assembling time: 02:30 PM 

Assembling location: School 

Activity location: Tai O 

Dismissal Time: Around 06:00 PM 

Dismissal location: School  

Tour leader 

arrangements: 

Teachers will accompany students on their tour in accordance with the 

regulations of School Activities Guidelines. 

Remarks: This activity is a school learning event, and student attendance is 

mandatory. If a student is absent from this activity due to illness or 

personal reasons, a medical certificate and a parent's letter must be 

provided to the school. 

Students who apply not to participate in the creative activity due to 

special circumstances must stay at school for relevant learning activities 

until 06:00 PM after school. 

 

 

We kindly request all parents to encourage their children to cherish this learning opportunity. 

Should you have any inquiries, please contact Miss Lo King Zhi at 24611555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 
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